
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 532 

 

На 27 май 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

Докладват: Емил Войнов, Росица Матева, 

Цветозар Томов, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Любомир Георгиев, Елка Стоянова, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

Докладва: Красимир Ципов  

3. Проект на решение относно назначаване съставите на 

секционните избирателни комисии извън страната за изборите на 

9 юни 2024 г. 

Докладва: Елка Стоянова  

4. Медийни пакети. 

Докладва: Димитър Димитров 

5. Проект на решение за отмяна на решение на РИК. 

Докладва: Росица Матева 

6. Проект на решение относно регистрация на кандидат за 

Европейски парламент в изборите на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Димитър Димитров 

7. Проект на решение относно регистриране на наблюдатели в 

изборите за членове на ЕП от Р. България и за народни представители 

на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Любомир Георгиев 
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ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Цветозар Томов, Севинч Солакова, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Гергана 

Стоянова. 

ОТСЪСТВА: Георги Баханов. 

 

Заседанието бе открито в 10,37 ч. и ръководено от госпожа 

Камелия Нейкова – председател на Централната избирателна 

комисия, и госпожа Росица Матева – зам.-председател на Комисията. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Девет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради отпуск отсъства господин Баханов. Останалите колеги 

са ме информирали, че малко ще закъснеят. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Доклади по административни преписки. Докладчици – 

господин Войнов, госпожа Матева, госпожа Солакова, господин 

Томов, госпожа Стойчева, господин Георгиев, госпожа Елка 

Стоянова, госпожа Гергана Стоянова. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. Докладчик – господин 

Ципов.  

3. Проект на решение относно назначаване съставите на 

секционните избирателни комисии извън страната за изборите на 

9 юни 2024 г. Докладчик – госпожа Елка Стоянова. 

4. Медийни пакети. Докладчик – господин Димитров. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Госпожо Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: В първа точка да ме включите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други? Няма. 

Моля, процедура по гласуване.  
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

 

Господин Войнов, заповядайте в точка първа:  

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, във връзка с 

предстоящото инсталиране на машините за гласуване предлагам да 

вземем решение, заедно с батериите за СУЕМГ на „Сиела Норма“ АД 

да бъдат предадени с приемо-предавателен протокол за 6442 броя 

флашпамети, които се намират в склада на „Карго-партнер“. 

Предлагам протоколът да бъде подписан от         Д.                 З. – 

домакин на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Допълвам доклада си – флашките са празни, 

неизползвани от първия тур на местните избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Росица Матева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам да вземем още едно 

решение. Една от инсталационните флашки, произведени на 

довереното изграждане, да се предаде на           З.           М., който да 

отиде днес в склада на „Карго-партнер“, където да направи 80 копия 

и да ги предаде с приемо-предавателен протокол на „Сиела Норма“, и 

в протокола да се опишат номерата на флашките. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по това предложение? 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Емил 

Войнов, Росица Матева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Във връзка с тези две протоколни решения 

предлагам да изпратим писмо до „Сиела Норма“ АД, с което да ги 

уведомим, че днес ще им бъдат предадени акумулаторните батерии, 

6442 броя флашпамети и 80 копия от инсталационната флашка, като 

ще им укажем в писмото, че след приключване на инсталацията 

трябва да ни бъдат върнати обратно тези 80 копия.  

Предлагам също така и писмо до Жандармерията за допускане 

на Златогор Минчев днес в склада. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, последният ми засега доклад е едно 

писмо от РИК – 25, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-706. То е в моята папка 

от 25 май 2024 г. С него ни уведомяват, че две избирателни секции с 

машинно гласуване в гр. Банкя са с променен адрес. Направих 

проверка на сайта на Район „Банкя“. Действително се установява, че 

5-а и 13-а секция са с променени адреси. В тази връзка предлагам да 

изпратим писмо до „Сиела Норма“ АД, с което да ги уведомим за 

промяната.  

Предлагам също промяната на адресите да се отрази на 

интернет страницата на Централната избирателна комисия във файла 

„Списък на избирателните секции с машинно гласуване“. Проектът 

на писмото е в моята папка. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

има ли? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте в точка първа. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, обсъдихме на работна група 

разпределението на ролките по изборни райони. Обсъдихме 

резервните ролки, които следва да бъдат предоставени на общините, 

и за определени изборни райони резерв, който да се съхранява в 

областните администрации.  

Предлагам ви да изпратим писмо до изпълнителния директор 

на Печатницата на БНБ, с копие до всички областни управители, 

всички РИК и министъра на вътрешните работи, с приложено 

разпределение на кашоните с ролките със специализирана хартия, 

като в това писмо указваме по какъв начин да бъдат опаковани в 

непрозрачни пликове, съответно по три броя ролки в плик и по шест 

броя, тоест два плика с по три броя ролки в кашон. Така да бъдат 

предоставени, за да стигнат ролките неразпечатани до секционните 

избирателни комисии.  

И тъй като е свързано със същия въпрос, разпределението да 

го изпратим и до всички областни управители, и всички районни 

избирателни комисии, с това уточнение за броя на ролките за машина. 

Разпределението на резерва по общини и по областни администрации, 

където това е предвидено, е посочено в табличката. Посочваме начина 

на опаковането на ролките със специализирана хартия и това указание 

до секционните избирателни комисии да стигне в плик с три броя 

ролки за машината в съботния ден. Едва тогава се отваря и се 

разпечатва пликът, за да може, в присъствието на 

заместник-председател, секретар и членове на СИК, председателят на 
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СИК да предостави една ролка на представителя на „Сиела Норма“ за 

поставяне в машината за гласуване. 

Във всички случаи, когато от областна администрация на 

общината по някаква причина при предаването се установи нарушена 

цялост на плика, се съставя протокол. Съответно такъв протокол се 

съставя и в съботния ден преди изборите, когато общината заедно с 

представител на РИК предава на секционната избирателна комисия 

обстоятелството с разпечатания плик и състоянието на ролките се 

описва. Този констативен протокол се изпраща сканиран на 

Централната избирателна комисия от общинската администрация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма.  

Колеги, прекъсвам заседанието за 30 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на ЦИК. Дванадесет членове сме в залата – имаме 

кворум. 

По дневния ред има ли предложения? 

Госпожо Матева, заповядайте.  

РОСИЦА МАТЕВА: Моля да бъде включена точка в дневния 

ред – Проект на решение за отмяна на решение на РИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам 

това да е точка пета от дневния ред. 

Други предложения има ли? 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте в точка пета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОТМЯНА НА 

РЕШЕНИЕ НА РИК. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, както обсъждахме, 

при проверка, извършена от звено „Регистри“ тази сутрин, както се 

извършва традиционно всеки ден, е установено, че в Районна 

избирателна комисия – София-област, 26 РИК е прието решение по 

искане на кандидат за народен представител да бъде заличен от 

кандидатската листа, като при гласуването си Районната избирателна 

комисия е постановила решение за отхвърляне, тъй като от 

10 присъствали членове на Районната избирателна комисия, 5 са 

гласували „за“ предложението да бъде прието решение за заличаване 

на кандидата от кандидатската листа, а петима членове са гласували 

„против“. Нито от самото решение от мотивите, нито от протокола от 

проведеното заседание на 26 май 2024 г. става ясно какви са мотивите 

на петимата членове, които са били против заличаването на кандидата 

от кандидатската листа.  

Така или иначе Централната избирателна комисия приема, че 

не може да остане неразрешен въпросът по заявлението на кандидата, 

затова след обсъждане ви предлагам проект на решение, с което да 

отменим Решение № 92-НС от 26.05.2024 г. на Районна избирателна 

комисия 26 – София-област, като им укажем, че следва да се съобразят 

със заявлението на кандидата, което Централната избирателна 

комисия приема, че представлява оттегляне на съгласието да бъде 

регистрирана като кандидат съгласно чл. 255, ал. 1, т. 3 от Изборния 

кодекс, и да се произнесат незабавно с решение, с което да заличат 

кандидата Веселка Василева Зафирова, регистрирана в листата на 

коалиция „Ние, гражданите“. Така че ви предлагам да приемем този 



8 

проект на решение, който да бъде изпратен незабавно на Районна 

избирателна комисия 26, включително и от Деловодството да укажем 

да се свържат с председателя на Районната избирателна комисия, да 

му съобщят за изпратеното решение, за да бъде свикано незабавно 

заседание на Районната избирателна комисия за произнасяне по 

заявлението на госпожа Зафирова. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 3368-НС/27.05.2024 г.   

Сега продължаваме с точка първа от дневния ред. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, връщам на доклад писмо 

от „Сиела Норма“ с вх. ЦИК-ЕП/НС-15-142/23.05.2024 г., с което ни 

предоставиха проект на листовка за членовете на СИК. Тъй като се 

установи, че в нея са разменени местата на екрани 4 и 5, предлагам да 

изпратим писмо на „Сиела Норма“, с което да им укажем да направят 

промяната. Проектът за писмо е в моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, получили сме писмо от 

„Информационно обслужване“ АД с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-719. С 

него ни уведомяват, че при подготовката на смарткартите за 
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машинното гласуване за предстоящите избори са установили 

несъответствия, а именно смарт карти с нарушен външен вид и смарт 

карти с нарушена работоспособност. За да подготвят всички 

необходими смарт карти за изборите, са им необходими да им бъдат 

предоставени минимум 62 броя работещи комплекти, така че 

предлагам да изпратим писмо до „Информационно обслужване“ АД, 

с което да ги уведомим, че днес ще им предоставим 65 комплекта 

смарт карти. Проектът на писмото е в моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Чаушев, 

заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Че ще им осигурим карти, ще им осигурим, 

разбира се, но уж установили дефектни. Дефектните къде ще ни ги 

върнат, пък ние да видим дали са дефектни или не? Това ми е 

въпросът. Да ни върнат всички дефектни, и то в ЦИК, с 

приемо-предавателен протокол. Какво значи нарушен външен вид? 

Че и 62 са си го изчислили. Предлагам всички според техните 

твърдения дефектни карти да дойдат тук и да се предадат в ЦИК. А за 

другото нямам възражение, 62 – 62. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Пропуснах в доклада да кажа, че в писмото 

заявяват, че ще ни върнат горните смарт карти, така че ще ги приемем 

с приемо-предавателен протокол. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Те няма какво да ми заявяват. Туй са наши 

вещи. Ние си искаме вещите и да им проверим твърденията, че били 

дефектни. Ето това ми беше смисълът. В тази черна дупка там стават 

някакви неща, които не знам. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по писмото 

до „Информационно обслужване“ АД разбирам, че ще допълним да 

ни бъдат върнати посочените комплекти смарт карти и това да бъде 

вписано в приемо-предавателния протокол, нали така? 

Други предложения има ли? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам за сведение писмо с 

вх. № НС-17-163/24.05.2024 г., което представлява някакво заявление 

от кандидат, попълнено на декларация, изпратено до председателя на 

Централната избирателна комисия и до председателя на Народното 

събрание на Република България. 

Докладвам също така за сведение писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

15-658/2 от 24.05.2024 г. от „Информационно обслужване“, с което ни 

информират, че действията във връзка с отразяването на корекции, 

включително по текста на обучителните протоколи и самото качване 

на обучителните протоколи на страницата, са извършени, което е вече 

известно, така че това писмо остава за сведение. 

Докладвам писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-722/27.05.2024 г., 

което съдържа молба от екип на „Евронюз България“ да бъде 

допуснат съответният екип до демонстрацията на софтуерните 

системи за компютърна обработка на данните от гласуването. 

Записани са и имената на това предложение. Предлагам Централната 

избирателна комисия да отговори на тази молба със съответното 

решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка с 

доклада на колегата Георгиев предлагам към служителите „Връзки с 

обществеността“, колега Георгиев, да насочите тази преписка със 

съответната резолюция – предвид ограниченото пространство и тъй 

като очакваме и други заявки за присъствие на демонстрацията, която 

ще направи „Информационно обслужване“ АД в утрешния ден, да 

бъде съобразено с пространството, в което могат да бъдат 

разположени. 

Имате ли други доклади? 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-16-710-

1/27.05.2024 г. от господин Цонев във връзка с желание на изборен 

анализатор към експертния екип за наблюдение на предсрочните 



11 

парламентарни избори в страната – това последното беше част на 

цитат в писмото – моли за предоставяне на достъп до Централната 

избирателна комисия и възможност за посещение за началото на 

днешната сесия. Това писмо предлагам да остане за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, моля да отворите моя папка, в 

която има няколко неща, с които бих искала да ви запозная. Първо да 

ви уведомя, че във връзка с приключилите на 22-ри консултации с 

парламентарно представените партии с Министерството на външните 

работи по отношение на съставите на секционните комисии извън 

страната, до 25 май 2024 г., както бе определено, участвалите в 

консултациите изпратиха своите поименни предложения. Съгласно 

процедурата тези поименни предложения бяха обобщени и изпратени 

на „Информационно обслужване“ АД, на което бе възложено да 

извърши проверка по отношение на предложените за членове дали 

отговорят на всички условия за участие в секционни избирателни 

комисии извън страната.  

На 26 май се върнаха извършените проверки и там, където 

имаше констатирани несъответствия по отношение на предложени 

членове, всяка от парламентарно представените партии бе уведомена 

на собствено основание за необходимостта от извършване на 

корекции в извършените предложения. 

Съгласно хронограмата на Централната избирателна комисия, 

както ви е известно, днес Централната избирателна комисия трябва да 

излезе с решение, с което да назначи поименните състави на 

секционните избирателни комисии. В тази връзка само да ви уведомя, 

че към настоящия момент са постъпили извършени корекции от 

коалиция от партии ГЕРБ-СДС и ПП ИТН. От две други партии са ме 

уведомили, че в момента подготвят, но все още не са ни изпратили 

необходимите корекции, и на този етап изчакваме да приключат с 

това, което е необходимо да бъде отстранено, за да мога да предложа 

на Комисията проект на решение, с което да назначим съставите на 
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секционните избирателни комисии и да обявим незаетите места в тези 

комисии.  

Както знаете, следващият етап от процедурата е тези незаети 

места да бъдат попълнени с предложенията, направени от 

Министерството на външните работи, така както изисква 

разпоредбата на чл. 104, ал. 1 от Изборния кодекс. На този етап сме в 

първата фаза – назначаване на секционните избирателни комисии по 

поименните предложения на партиите и коалициите и обявяването на 

незаетите места съгласно процедурата по чл. 103 от Изборния кодекс.  

Това ви докладвам за сведение и запознаване. Всички входящи 

номера на постъпилата кореспонденция се намират в днешната ми 

папка, както и в нарочната секция в сървърната папка с наименование 

„Гласуване извън страната“, подпапка „СИК – състави чужбина“, 

включително и файловете с извършените проверки и върнатите 

резултати от извършените проверки. Това по отношение на съставите 

извън страната. 

Отделно искам да докладвам само едно писмо с вх. № ЦИК-

НС-17-42/3. Докладвам ви го за сведение. Това е кореспонденция, с 

която съм ви запознала в предходни заседания. Тя не касае 

Централната избирателна комисия, дотолкова, доколкото ние сме в 

копие на същата. 

И другото е вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-725, което е писмо от 

гражданин – госпожа Кисьов, което предлагам да бъде изпратено на 

Министерството на външните работи за съобразяване, тъй като вътре 

госпожа Кисьов имала някакви аргументи и претенции към 

Министерството на външните работи. Може да се запознаете със 

съдържанието му. Аз предлагам то да бъде препратено по 

компетентност на Министерството на външните работи и моля да 

гласуваме в този смисъл – препращане на писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

17-725. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, във връзка с устройствата за 

машинно гласуване, които са напуснали склада – тези, които са с 

инсталирана демоверсия, и тези, които са предоставени за 

удостоверяване, предлагам да изпратим две писма до застрахователя, 

с който понастоящем Централната избирателна комисия има 

сключена застраховка на машините. Да ги уведомим за този факт, 

като сме посочили съответните номера на машините, които са 

напуснали склада. В моя папка са двата проекта на двете писма. Моля 

да гласуваме изпращането им. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението на колегата Стоянова? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

 

Колеги, преминаваме към точка втора от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, постъпил е сигнал от Съвета за 

електронни медии с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-707/25.05.2024 г. за това, 

че в програмата на Телевизия „България 24“ са разпространени 

агитационни материали с евентуално неспазване на разпоредбата на 

чл. 183, ал. 4. В моя папка от днес ще видите проект на писмо до 

управителя на медийния доставчик на Телевизия „България 24“, с 

което им даваме указания стриктно да спазват изискванията на чл. 183 
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при разпространяването на агитационни материали на участници в 

предстоящите избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте в точка първа. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-717/25.05.2024 г., с което министърът на 

електронното управление ни изпраща протокол от 25 май 2024 г. от 

процедурата по доверено изграждане на изходния код. Може да се 

запознаете с протокола. Надявам се, че скоро ще ни бъде изпратен и 

видеозаписът от довереното изграждане. 

И вторият доклад, отново вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-717/1 от 

25.05.2024 г., министърът на електронното управление ни изпраща 

Решение № МЕУ-9335/25.05.2024 г. за удостоверяване на 

съответствието на доставения тип техническо устройство за машинно 

гласуване с изискванията съгласно чл. 213, ал. 3 и на техническата 

спецификация, както и Доклад за оценяване на съответствието, 

изготвен от ръководителите на екипите, назначени със Заповед 

№ МЕУ-7882/29.04.2024 г. Докладвам ги за сведение и запознаване на 

колегите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте в точка първа. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, моля в папка с моите 

инициали да се запознаете с проекта на съдържание на електронната 

брошура – втора част, която е свързана с начина на гласуване с 

хартиена бюлетина, гласуване с машина и гласуване извън страната, 
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както и указания към учениците и студентите, които ще гласуват на 

предстоящите избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете с текста. 

Колеги, имате ли предложения? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, пропуснах да ви предложа да 

гласуваме отговора, който ще подаде Централната избирателна 

комисия чрез Административен съд – Добрич, във Върховен 

административен съд по касационна жалба на          Е.         М.                        

Б. – кмет на община Каварна, срещу Решение № 785 от 12.04.2024 г. 

на Административен съд – Добрич. Докладвах го в предходно 

заседание за запознаване. Ако нямате предложения за корекции, моля 

да го гласуваме, за да бъде изпратено. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?    

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Ще продължим в 15,00 ч. 

 

(След прекъсването.) 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. В залата сме 

10 членове – имаме необходимия кворум за провеждане на заседание. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

ЕЛКА СТОЯНОВА:  Госпожо Председател, моля да ме 

включите в точка втора от дневния ред и ще Ви помоля малко по-

късно да ми дадете думата по тази точка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

добавям Ви в точка втора от дневния ред.  

Госпожо Солакова, заповядайте в точка първа от дневния ред: 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, получихме писмо от 

администрацията на Министерския съвет с корекции по протоколите, 

по които имахме бележки в предходно наше писмо. Представени са 

ни Приложение № 110-ЕПх, № 112-ЕПхм, № 119-НИхм за по един, 

съответно за два изборни района, които одобряваме. Това са 

протоколи на секционните избирателни комисии и протокол на 

районна избирателна комисия за районите Видин и София – 23. 

По отношение на протокола на РИК за Благоевградски 

изборен район имаме бележки по позициите на заместник-

председателите – броя на редовете. Това са предпечатните образци на 

протоколите с Приложения № 118-ЕПхм, № 119-НСсм. 

В тази връзка приложено предлагам да изпратим заедно с тези 

уточнения списък с информация за броя на заместник-председателите 

по изборни райони за съобразяване при отпечатване на протоколите 

на РИК за съответната РИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против –   няма. 
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Колеги, продължаваме с точка трета от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО НАЗНАЧАВАНЕ 

СЪСТАВИТЕ НА СЕКЦИОННИТЕ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ 

ИЗВЪН СТРАНАТА ЗА ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ  2024 г. 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, в папка с моите 

инициали от днешна дата можете да погледнете проект с проектен № 

5044. Това е проект на решение за назначаване съставите на 

секционните избирателни комисии извън страната за изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г.    

Както знаете, и както неколкократно бе коментирано вече в 

заседанията на Централната избирателна комисия, постъпват 

поименните предложения на партиите и коалициите съобразно 

договореното на консултациите. Извършват се съответните проверки 

за съвместимост и се нанасят корекции. 

Постъпило е от Министерството на външните работи 

поименното предложение по чл. 103, ал. 1 за назначаване на държавен 

служител в съставите на секционните избирателни комисии извън 

страната, като с оглед разпореждането на чл. 104 от Изборния кодекс 

за незаетите места Министерството на външните работи в тясно 

взаимодействие с местните български общности извън страната 

следва да представи предложения за попълването на незаетите места 

на база на комуникациите с общностите и Министерството на 

външните работи са ни изпратили със свое писмо с вх. № ЦИК-

ЕП/НПС-02-653/2 съответните предложения. 

В тази връзка ви предлагам да бъдат назначени съставите на 

секционните избирателни комисии на основание чл. 57, ал. 1, т. 5, чл. 

102, ал. 6 и ал. 8, чл. 103, ал. 1 и чл. 104 от Изборния кодекс, като тези 

секционни избирателни комисии извън страната за изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. да бъдат поименно 
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определени съгласно приложение към решенията. 

Предвид огромния обем информация моля да се запознаете с 

проекта на решение и, ако нямате бележки, да го подложим на 

гласуване. 

Колеги, за да допълня доклада си, ще изброя входящите 

номера, с които са постъпили от различните парламентарно-

представени партии и коалиции, участвали при консултациите, 

съответните им предложения и корекции. Това са: от ЦИК-ЕП/НС-09-

683/1 до ЦИК-ЕП/НС-09-683/11 включително съответно от 

различните парламентарно-представени партии и коалиции, ЦИК-

ЕП/НС-02-653/1, и ЦИК-ЕП/НС-02-653/2 са на Министерството на 

външните работи, ЦИК-ЕП/НС-02-653/3 е корекция пак от 

Министерството на външните работи. 

Това са файловете, въз основа на които се работи по проекта 

на решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов);  против –   няма. 

Решението е с № 3369-ЕП/НС/27.05.2024 г. 

Колеги, продължаваме с доклад в точка първа от дневния ред. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, във връзка с 

възникнал технически проблем предлагам да вземем решение да 

извадим от касата локера, да отключим машината, която се намира в 

ст. 76, и да предадем на        З.            М. още един информационен 

актив, аналогичен на този, който получи сутринта 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Предлагам аз и колегата Матева да вземем 

локера, да отключим машината и да го върнем пак в касата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли?  

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против –   няма. 

Колеги, в точка първа кой има доклади по административни 

преписки?  Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали има едно искане, което е от наблюдателната 

мисия на ОССЕ. Господин                О.         И. иска утре да бъде 

допуснат на демонстрацията на „Информационно обслужване“ АД. 

Предлагам да го включим. 

Тъй като е постъпило все пак такова писмо, отговорът ще бъде, 

че достъпът ще му бъде осигурен, след като бъде регистриран като 

наблюдател, което е по искане на Министерството на външните 

работи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: В точка едно други 

доклади има ли, колеги? 

 Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали от днешна дата в сайта в секция „Въпроси и 

отговори“, който беше обсъден в работно заседание, има проект на 

писмо. В него са фиксирани отговорите на често задавани въпроси, 

свързани с гласуването извън страната. Обсъдихме ги на работно 

заседание. 

Предлагам да погледнете файла и, ако приемате, да го 

гласуваме, за да бъдат качени на страницата на Централната 

избирателна комисия. 
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Да ви обърна внимание, че при обсъждането решихме, че 

следват да отпаднат въпроси с № 2, 8, 9, 11 и 12. Аз се колебая дали 

все пак не е добре да го има и в специализирания. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения? 

Последно, в подготвения текст въпрос № 1 също отпада, тъй 

като вече имаме аналогичен публикуван на нашата страница, и да 

бъде преместен в „Гласуване извън страната“. Остават въпроси № 3, 

4, 5, 6, 7 и 10 от направеното предложение в днешното заседание. 

Ако няма други предложения, моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам писмо с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-17-721/27.05.2024 г. То е от господин           И.              К., който 

твърди, че не намира заявлението си за гласуване извън страната в 

секцията, за която е гласувал. 

От справката, която направих, се оказа, че господин Костов не 

е успял да направи коректна проверка, тъй като той фигурира в 

избирателния списък за секцията в Брюксел, Етербеек. Докладвам го 

за сведение. 

Докладвам писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-720/27.05.2024 г., с 

което госпожа       Е.           П. ни пита как да разбере адреса на секция 

в Триест, Италия, близо до която се налага да бъде. 

Сред току-що гласуваните въпроси и отговори има отговор на 

нейния въпрос. Затова също го докладвам за сведение. 

Имам още едно искане за гласуване в Сърбия, където се пита 

за отворена секция в гр. Ниш. Мисля, че и в случая необходимата 

информация ще я има в рубриката „Въпроси и отговори“, затова също 

го докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 
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имате думата.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, по отношение на писмо с вх. 

№ ЕП/НС-17-643/21.05.2024 г., обсъдено в работна група днес, 

докладвам го за сведение. Осигурени са ролките за машинното  

гласуване съобразно изискванията на Централната избирателна 

комисия и в съответствие с изискванията на производителя на 

машините. 

Колеги, докладвам докладна записка с вх. № ЦИК-25-82/ 

27.05.2024 г. за сторниране на обороти по сметка на Централната 

избирателна комисия. 

По сметка на Централната избирателна комисия е постъпила 

сума, представляваща сумата за наложена глоба с наказателно 

постановление, издадено от председателя на Централната 

избирателна комисия въз основа на решение на ЦИК.  

Затова ви предлагам да изпратим до Дирекция „Държавно 

съкровище“ в Министерство на финансите с копие до „Държавни 

разходи“ в същото министерство искане за разрешение БНБ и 

Централно управление да сторнират оборотите на Централната 

избирателна комисия в размер на 300 лв., възстановена сума по сметка 

на ЦИК, от                М.              Д., с уточнението, както ви казах, 

размерът на глобата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в ЦИК е постъпило писмо с 

вх. № ЕП/НС-17-708/25.05.2024 г. от             П.           Р., която няма 

българско гражданство, фигурира в избирателните списъци. Писмото 

е обсъдено в работна група. 
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Предлагам да изпратим писмо до ГД ГРАО за извършване на 

проверка и уведомяване на Централната избирателна комисия за 

резултатите от тази проверка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, връщам на доклад писмо с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-05-680. Това е писмо от главния секретар на 

Министерството на външните работи. С това писмо ни уведомяват за 

предприети действия във връзка с осигуряването на спокойно 

организиране и произвеждане на изборите на 9 юни 2024 г., както и 

информация относно отделни предприети мерки и организирани 

мероприятия. 

В тази връзка след обсъждане в работна група предлагам да 

изпратим писмо до главния секретар на МВР и да поискаме подробна 

информация относно извършеното охранително обследване на обект 

– логистичен център „Карго-партнер“, където се съхраняват 

машините за гласуване в изборите. В частта относно разпореждането 

до СДВР и ОД на МВР да бъдат провеждани срещи с областните 

администрации и представители на районните избирателни комисии. 

Да укажем поканата до районните избирателни комисии да бъде поне 

за председател, заместник-председател и секретар и след изготвяне на 

графика за транспортиране на изборните книжа за предаването им от 

РИК на ЦИК този график да бъде представен на Централната 

избирателна комисия. Проектът е във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение? 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за запознаване докладвам 

писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-651 от 27.05.2024 г. Това е отговор от 

и.д. главния секретар на Министерския съвет по повод постъпили 

въпроси от Столична община и община Брацигово за осигурени и 

използвани при тях паравани от предходни избори с посочени 

параметри. 

Както ви казах, докладвам го за запознаване на Централната 

избирателна комисия.  

С вх. № ЕП/НС-06-723/27.05.2024 г от община Струмяни сме 

получили заповед на кмета за образуване на секции за избиратели с 

увреждане на опорно-двигателния апарат и зрението за произвеждане 

на изборите на 9 юни 2024 г.  

Предлагам ви да приемем протоколно решение за обособяване 

в Деловодството на отделна папка за тези писма или заповеди за 

образуване на такива секции. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Заповядайте, госпожо Матева, в точката за административни 

преписки.  

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, предлагам ви да 

изпратим писмо до „Информационно обслужване“ АД, за да ни бъдат 

предоставени данните за кандидатите, регистрирани за нови избори 
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за общински съветници и кметове на 23 юни. 2024 г., които да 

изпратим за проверка в ГД ГРАО. Писмото е във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо има ли предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Колеги, продължаваме с точка четвърта от дневния ред: 

МЕДИЙНИ ПАКЕТИ. 

Заповядайте, господин Димитров, в точка четвърта. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател! Колеги, във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали от днешна дата „Медийни пакети“, както обичайно, имате 

три подпапки. Едната е „Запитвания“, другата е „Договори“, а третата 

е „Писма за потвърждение“. 

Ако отворите „Запитвания“, ще видите, че има един обичаен 

екселски файл, в който имаме 33 запитвания, които са постъпили с 

днешна дата и които трябва да бъдат обработени, за да може да се 

премине към предложенията за договори. 

От тези 33 запитвания една част са с много големи бележки – 

или няма налични средства, или има малки остатъци, или пък са 

направили запитване за по-големи суми. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим изпращането на 

отговори, които съдържат бележките от последната, най-дясна 

колона, отнасяща се до наличността на средства и колко могат да 

заявяват. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

запитванията, които са изпратени, и по предложенията на господин 

Димитров има ли изказвания? 
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Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  

против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Втората част, колеги, от този доклад 

всъщност се отнася до договорите. Имаме шест договора, които 

можем да одобрим. Всъщност те са пет договора и една техническа 

грешка. Отбелязано е точно какво ще съдържа нашият договор, тъй 

като не е само въпрос на одобрение, а и примерно в писмо с вх. № ЕП-

18-96 Политическа партия „Ние идваме“ са поискали да бъде 

намалена заявката, съответно договорът от 14 000 лв. на 10 000 лв. 

Просто те са нямали толкова средства. Това са моите доклади. 

Другите договори са коректни. Предлагам да ги одобрим с 

протоколно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Продължаваме с доклади по точка първа от дневния ред. 

Заповядайте, госпожо Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-

143/56/27.05.2024 г. е върнат коригираният плакат за гласуване с 

машина в изборите за членове на Европейския парламент от 

Република България и за народни представители на 9 юни 2024 г.  

Моля да го погледнете. Той се намира във вътрешната мрежа 

в папка с моите инициали. Ако смятате, че всички корекции са 

отразени и няма нужда от нови такива, да го одобрим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 
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изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието за половин час. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. В залата сме 

13 членове – имаме кворум. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Заповядайте, господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Госпожо Председател, предлагам да 

бъде включена нова точка за регистрация на кандидат за член на 

Европейския парламент от Република България. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам 

това да е точка шеста: Регистрация на кандидат за член на 

Европейския парламент с докладчик господин Димитров.. 

Други предложения за допълване на дневния ред? 

Заповядайте, господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: За допълване на дневния ред 

предлагам нова точка за регистрация на наблюдатели в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам 

ви нова точка седем: Проект на решение относно регистриране на 

наблюдатели в изборите за членове на ЕП от Р. България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. с докладчик господин Георгиев. 

Други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване за допълване на дневния ред. 
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Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Господин Димитров, заповядайте за доклад по точка шеста от 

дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

КАНДИДАТ ЗА ЧЛЕН НА ЕВРОПЕЙСКИЯ ПАРЛАМЕНТ В 

ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕП ОТ Р. БЪЛГАРИЯ И ЗА 

НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател! Колеги, проектният номер на решението е № 5047-ЕП и 

е относно регистрация на Христо Атанасов Костов, кандидат под № 3 

в кандидатската листа на Коалиция от партии СИНЯ БЪЛГАРИЯ за 

членове на Европейския парламент от Република България на 9 юни 

2024 г. 

Изложени са подробно нашите действия, действията на съда, 

който е отменил нашето решение. Всъщност с Решение № № 3241-ЕП 

от 7 май 2024 г. сме регистрирали листа на  Коалиция „СИНЯ 

БЪЛГАРИЯ“ с изключение на кандидата под № 3. Той е обжалвал 

нашето решение. Основание за неговото нерегистриране е, че към 

9 септември 2023 г. е с настоящ адрес в Канада и той не отговаря на 

условието да бъде избиран за член на Европейския парламент от 

Република България. 

Постъпила е жалба във Върховния административен съд, с 

която е поискана отмяната на нашето решение в частта, в която е 

отказана регистрация на Христо Костов. Съответно ние сме 

депозирали във Върховния административен съд молба за отмяна на 

влязлото в сила решение на 22 май 2024 г. 

Но предвид изложеното и в изпълнение на Решение № 5854 от 

14.05.2024 г. по адм. дело № 4863/2024 г., с което Върховният 
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административен съд, Четвърто отделение, е постановил регистрация 

на кандидата, предлагам да решим да регистрираме Христо Атанасов 

Костов със съответното ЕГН, под № 3 в кандидатската листа на 

коалиция СИНЯ БЪЛГАРИЯ с кандидати за членове на Европейския 

парламент. 

На регистрирания кандидат да бъде издадено удостоверение. 

Това е моето предложение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, аз предлагам в проекта на 

решение там, където е посочено, че Централната избирателна 

комисия е депозирала във Върховния административен съд молба за 

отмяна на влязло в сила решение, да добавим, че от представеното по 

делото удостоверение за регистрация в общинския регистър в 

Мадрид, от самото удостоверение е видно, че то е издадено в 

съответствие с разпоредбите на чл. 16 от Закон 7/1985 г. от 2 април, 

регулиращ основите на местния режим в Кралство Испания и 

Централната избирателна комисия не приема, че трябва да се 

ръководи в своите решения от прилагането на чужд закон. Съгласно 

българския Закон за гражданската регистрация настоящ адрес на 

българските граждани, на които мястото на живеене е в чужбина, се 

отразяват в регистъра „Население“ само с името на държавата, в която 

живеят и това е българският регистър „Население“, а не общинският 

регистър в Мадрид. 

Въпреки това, все пак в изпълнение на съдебното решение 

предлагам да се приеме този проект. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Неслучайно с подписването на 

Договора за Европейския съюз се приема кои нормативни актове имат 

пряко приложение на територията на страната, приети от 

Европейския съюз. Нито един нормативен акт, нито договорът за 
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Европейския съюз и неговото функциониране дават възможност за 

екстериториалност на националното законодателство на която и да е 

държава. 

В този смисъл Централната избирателна комисия знае, че има 

доста регистрации на български граждани, чиито настоящ адрес е 

извън територията на страната, че има надлежно регистрирани такива 

в Германия например, защото знам по документи, които са 

представени в ЦИК, че там се води стриктно адресната регистрация, 

много строго се съблюдава. Но нито един път Централната 

избирателна комисия не е приемала – и правилно – документи, които 

представляват изпълнение на национално законодателство на друга 

държава, извън България. 

В този смисъл Централната избирателна комисия правилно и 

законосъобразно въз основа на извършената проверка прие решение 

за заличаване на регистрацията на този кандидат, чиято адресна 

регистрация се води в чужбина, така, както е по Закона за 

гражданската регистрация. 

Няма данни, но дори и да имаше данни, че е в страна-членка 

на Европейския съюз, без да бъде извършена формална регистрация 

по настоящ адрес на лицето в Национална база данни „Население“, 

няма как Централната избирателна комисия да кредитира документи 

на чужд орган. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други изказвания по проекта на решение? 

Моля, процедура по гласуване на така представения проект на 

решение с допълнението, което направи колегата Матева. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – 1 (Росица Матева).  

Колеги, решението, което приехме в изпълнение на решението 

на Върховния административен съд, е с № 3370-ЕП/27.05.2024 г. 
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Заповядайте, госпожо Матева, за обяснение на отрицателен 

вот. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, гласувах против, 

независимо че от дългия си опит като юрист знам, че съдебните 

решения не се коментират, а се изпълняват, не мога да изпълня такова 

съдебно решение аз лично, не мога да дам и гласа си „за“ при 

положение, че от всички извършени от Централната избирателна 

комисия проверки в българските регистри за гражданска регистрация 

се установява, че това лице не отговаря на изискванията да бъде 

кандидат за член на Европейския парламент. 

Решението на съда не почива на нито една правна норма от 

български нормативен акт. На практика с това решение се игнорират 

разпоредбите на Изборния кодекс, които определят на какви 

изисквания следва да отговарят както кандидатите за членове на 

Европейския парламент, така и всички български граждани, които 

следва да имат избирателни права като членове на Европейски 

парламент, така и всички членове на секционни избирателни 

комисии, за които ние проверяваме дали имат избирателни права в 

тези избори, за да могат да бъдат членове на такива секционни 

избирателни комисии. 

Прилагайки това съдебно решение, на практика не бива да се 

извършват проверки на нито един кандидат за член на Европейски 

парламент или на нито един избирател, който би трябвало да гласува 

в изборите за членове на Европейски парламент от Република 

България.  

Затова гласувах против. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с доклади в точка втора от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

 Госпожо Стоянова, заповядайте с Вашето предложение за 

решение. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Да, благодаря. Колеги, докладвам проект 

с проектен № 5048, който е предложение за решение по постъпила в 
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Централната избирателна комисия  жалба с наш вх. № ЕП/НС-09-728. 

Предполагам, че сте се запознали с преписката. 

Жалбата е от упълномощен представител на Коалиция от 

партии ГЕРБ – СДС с твърдение за нарушение по чл. 183, ал. 4 и е във 

връзка с поставени агитационни материали в София – на бул. 

„България“, в Пловдив – на ул. „Сава Муткуров“, като в жалбата се 

твърди, че във въпросните агитационни материали се използва 

неправомерно, без негово знание и съгласие, по уронващ престижа 

начин и в нарушение на добрите нрави, ликът на  господин Бойко 

Борисов, който е кандидат за народен представител в настоящите 

избори, председател на ПП ГЕРБ и представляващ Коалиция от 

партии ГЕРБ – СДС. 

В тази връзка и с оглед на изложеното в жалбата, приложените 

към същата снимкови материали, както и на база всичко останало ви 

предлагам на основание чл. 57, ал.1, т. 23, във връзка с чл. 183, ал. 4 и 

чл. 480, ал. 2 и чл. 186, ал. 2 от Изборния кодекс да излезем с решение, 

с което установяваме нарушение по чл. 183, ал. 4 от Изборния кодекс, 

извършено от ползващия агитационен материал, в случая  господин 

Николай Денков, кандидат за народен представител на Коалиция  от 

партии „Продължаваме промяната – Демократична България“, и да 

възложим на областните управители на области с административни 

центрове София и Пловдив незабавно да премахнат съответните 

материали на териториите на двете области и да оправомощим 

председателя на Централната избирателна комисия  да състави акт за 

установеното нарушение на господин Денков със съответните 

индивидуализиращи данни, посочени в решението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите предложения по проекта на решение.  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 
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против – 1 (Цветозар Томов).  

Решението е с № 3371-НС от 27.05.2024 г. 

 

Колеги, преминаваме към точка седма от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ЗА РЕГИСТРАЦИЯ НА 

НАБЛЮДАТЕЛИ В ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕВРОПЕЙСКИЯ 

ПАРЛАМЕНТ ОТ РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ И ЗА НАРОДНИ 

ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 2024 Г.  

Заповядайте, господин Георгиев, с Вашето предложение в 

точка седма от дневния ред. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Проектът е с № 5049 и е 

за решение относно искане да бъдат регистрирани като наблюдатели 

на изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България и народни представители на 9 юни 2024 г. като 

представители на Бюрото за демократични институции и права на 

човека на Организацията за сигурност и сътрудничество в Европа . 

Предлагам Централната избирателна комисия на приеме 

следното решение: регистрира като международни наблюдатели в 

изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България и за народни представители на 9 юни 2024 г. следните лица 

– четирима по списък. 

Регистрираните наблюдатели да се впишат в съответния 

регистър и да им се издадат удостоверения. 

Писмото е с вх. № ЕП/НС-02-34/13 от 27.05.2024 г. на 

Министерството на външните работи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на  господин Георгиев има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   няма. 
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Решението е с № 3372-ЕП/НС от 27.05.2024 г. 

Колеги, връщаме се на точка първа от дневния ред. 

 Господин Димитров, заповядайте в точка първа. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо председател! 

Колеги, докладната записка, която е във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали, е с вх. № ЦИК-25-84 от днешна дата. Тя  е относно 

сключване на договор за обществена поръчка с предмет „Възлагане 

на компютърна обработка на данните в РИК и в ЦИК от гласуване, 

включително от машинното  гласуване и издаването на бюлетин на 

технически носител за резултатите от изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г., съответно има уникалния номер на 

поръчката, регистриран в ЦАЙС-ЕОП. 

С Решение № 3356 ЦИК е определила за Изпълнител на 

обществената поръчка с указания предмет "Информационно 

обслужване" АД, което, за да бъде сключен договорът, е представил 

следните документи – Декларация по чл. 3, т. 8 и чл. 4 от Закона за 

икономическите и финансови отношения с дружествата, 

регистрирани в юрисдикция с преференциален данъчен режим, 

Декларация по чл. 54, ал. 1, т. 1 и 2 и чл. 87 от Закона за 

противодействие на корупцията, също Декларация за отсъствие на 

обстоятелства по чл. 5 от съответния регламент на Съвета от 

08.04.2022 г. с който е изменен регламент със съответния номер.  

Всички документи, които трябва да бъдат представени, са 

представени. Представена е също и банкова гаранция за изпълнение 

на договора, която е приложена. 

Предвид гореизложеното предлагам на Централната 

избирателна комисия да приеме решение за сключване на договор с 

"Информационно обслужване" АД. Проектът на договора е приложен 

към докладната записка. 

Имаме също контролен лист. 

Предлагам също да упълномощим председателя на ЦИК да 

подпише този договор. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   няма. 

Колеги, определям госпожа Матева за малко да води 

заседанието и й давам думата в точка първа. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви, че Районната 

избирателна комисия– 26 – София – област, е приела решение в 

изпълнение на указанията, дадени с решение на Централната 

избирателна комисия, с което е заличила регистрацията на               В.           

В.                 З. с посочено ЕГН като кандидат за народен представител, 

регистриран под № 5 в листата на Коалиция от партии „Ние 

гражданите“. Решението е с № 95-НС от днешна дата. 

Предлагам ви да изпратим три писма – до "Информационно 

обслужване" АД, за да бъде заличена в системата, до „Сиела Норма“ 

АД, за да бъде отразено заличаването в листите, които предадохме, 

които се инсталират в машините, и до областния управител на 

Софийска област, ако не са отпечатани списъците с кандидатските 

листи, съответно да бъде заличена, а, ако са отпечатания, Районна 

избирателна комисия – София – област, да укаже на секционните 

избирателни комисии в деня преди изборите да зачертаят името на 

кандидата на таблата с кандидатските листи.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Има ли други 

предложения? Не виждам. 

Моля да гласуваме и трите писма заедно. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  
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против –   няма. 

Колеги, докладвам ви писмо с вх. № ЕП/НС-18-734 от 

27.05.2024 г. От Телевизия „Евронюз“ ни изпращат данни за лицата, 

които ще подготвят неделното студио. Доколкото си спомням, ние 

имаме протоколно решение тези писма да не влизат в зала, а да бъдат 

насочвани към връзки с обществеността, за да бъдат допускани с 

нарочен списък. 

Така че ще обърна внимание на администрацията да изпълнява 

протоколните решения на Централната избирателна комисия.  

Колеги, докладвам ви писмо от Административен съд – 

София-град, с вх. № ЦИК-ЕП/НС- 07-575-4/27.05. 2024 г. С това 

решение ни се изпраща разпореждане № 6393 по административно 

дело № 4832 от тази година.  

С разпореждането ни се връчва препис от касационната жалба 

на Емил Борисов Колев против решението по делото с тридневен срок 

за отговор. 

Колеги, тъй като жалбата този път е от три страници, 

предлагам все пак юрисконсулт         Н.                   Т., която беше 

процесуален представител на ЦИК по това дело, да подготви отговор 

на касационната жалба в рамките на утрешния ден и да ни я предложи 

за одобряване. 

Последно ви докладвам разпореждания на Върховния 

административен съд с вх. № ЕП/НС-07-727 от днешна дата. 

Всъщност с това писмо са ни изпратени разпорежданията по делата, 

образувани по трите дела, образувани по жалби от три лица срещу 

решение № 3320-ЕП/НС от 17.05.2024 г.  Това е за извън страната. 

И трите производства са прекратени и аз ги докладвах, тъй ги 

бяхме отпечатали в системата на Върховния административен съд. 

Така че ви го докладвам за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик в тази точка? Колега Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: След като вече е взето решение за 

регистрация на наблюдателите на много от общинските избирателни 
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комисии и БДИПЧ, предлагам да решим утре  господин Олексий 

Личковак, който е част от тези регистрирани наблюдатели, да бъде 

допуснат до демонстрацията на "Информационно обслужване" АД, 

която ще се състои в 10,30 ч.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Заповядайте, 

колега Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ:  Колеги, към това предложение 

предлагам да помислим да бъде допуснат и  господин И.             Ц., 

старши асистент към посочения вече нов наблюдател в съответствие 

със съответното заявление, постъпило с вх. № ЦИК-ЕП/НС-16-710/2 

от 29.05.2024 г.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

предлагам с едно гласуване двете лица да бъдат одобрени за 

включване в списъка, който се обобщава по предходно решение от 

връзки с обществеността. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против –   няма. 

Колеги, във връзка с приетото Решение № 3370-ЕП за 

регистрация на кандидат от кандидатската листа на Коалиция от 

партии СИНЯ БЪЛГАРИЯ ви предлагам да изпратим писмо до 

„Сиела Норма“ АД, с което да им укажем, да  бъдат въведени като 

данни имената на кандидатите в листата на Коалиция СИНЯ 

БЪЛГАРИЯ под № 3, където до момента мястото беше празно. 

Едновременно с това ви предлагам да изпратим писмо до 

всички областни управители с копия до всички районни избирателни 

комисии, ако не са отпечатани данните за избирателните списъци за 

членове на Европейския парламент, да бъде добавено под № 3 името 

на кандидата с посочените три имена. А, ако са отпечатани, районните 

избирателни комисии да укажат на секционните избирателни 
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комисии в предизборния ден да допишат името на кандидата на 

празното място под № 3. А от своя страна звено „Регистри“ в ЦИК ще 

въведе данните на кандидата в системата … . 

Има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против –   няма. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА:  Господин Войнов, 

заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, във връзка с 

методическите указания за секционни избирателни комисии и 

предвид необходимостта от подготовката на клипове, в които ще се 

поставят бланките-чернови за преброяване на преференциите, 

предлагам да изпратим писмо до всички областни управители с копия 

до районните избирателни комисии, отнасящо се до надписите върху 

пликовете. 

Проектът за писмо е във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали с № 10240. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения по писмото с проектен № 10240? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов);  против –   няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

Министерството на външните работи с вх. № ЕП/НС-02-622/1. С него 

ни изпращат две приложения. В първото са дейностите, които 

Министерството на външните работи извършва по отношение на 

осигуряването на СИК извън страната със СУЕМГ, както и 
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свързаните с това мерки за сигурност. Второто приложение е 

транспортни маршрути по наземен и въздушен транспорт за 

осигуряване на СИК извън страната със СУЕМГ. В предложения 

логистичен план те са съобразени с досегашната одобрена практика 

от Централната избирателна комисия. Докладвам го за сведение и 

запознаване. 

Докладвам няколко приемо-предавателни протокола. Първият 

е с вх. № ЕП/НС-15-718. С него сме получили от „Информационно 

обслужване“ АД 3 808 готови комплекти смарткарти за секциите в 

страната. Докладвам го за сведение. 

Другият приемо-предавателен протокол е с вх. № ЕП/НС-15-

724. С него в изпълнение на протоколно решение сме предали в 

склада на "Карго-партнер" АД на Сиела Норма АД 245 комплекта 

смарт карти. Това са смарт картите за СУЕМГ извън страната. 

Докладвам го за сведение. 

Има още един приемо-предавателен протокол. Той е с вх. 

№ ЕП/НС-15-747 от 27.05.2024 г. С него във връзка с наше писмо сме 

предали на "Информационно обслужване" АД 65 комплекта смарт 

карти. Докладвам го за сведение. 

Колеги, постъпила е докладна записка от директора на 

Дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-25-81/27.05.2024 г. Тя е 

относно плащане на постъпила фактура от „ЕнЕрДжи Сорс“ ООД. 

Фактурата е постъпила с писмо с вх. № ЦИК-15.154/22.05.2024 г. Това 

е фактурата за месец април 2024 г. за съхранение на акумулаторните 

батерии. Издадена е на основание т. 2.1.2 от Договор № 27. Фактурата 

отговаря на изискванията на Закона за счетоводството.  

Изготвен е контролен лист за извършване на предварителен 

контрол. 

Поради горното предлагам да одобрим разхода и да разрешим 

извършване на плащане по фактурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, необходимо 

е да се направи уточнение по част от документите от тази преписка. 

Така че в следващо заседание ще го подложа на гласуване. 
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Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от 

администрацията на Министерския съвет с вх. № ЕП/НС-02-617/2. С 

него приложено ни изпращат писмо от Министерство на 

електронното управление с предложение за IT-специалисти, които да 

работят в склада по контрола на машинното  гласуване. Това е същото 

писмо, което получихме от Министерство на електронното 

управление. Затова го докладвам за сведение. 

Постъпило е писмо от РИК-24 с вх. № ЕП/НС-10-739. То е до 

„Сиела Норма“ АД с копие до Централната избирателна комисия и е 

във връзка с графика за доставка на машините, който „Сиела Норма“ 

АД съгласува с районните избирателни комисии. Докладвам го за 

сведение. 

Последното писмо е с вх. № ЕП/НС-17-749. То е от 

ръководител „Направление ИКТ“ – така се е обозначил, който желае 

да вземе участие в демонстрацията на работата на машините за 

съгласуване. Докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте,  

господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № ЦИК-18-11/8. То е поредният междинен отчет на радио 

компания Си.Джей за излъчваните материали във връзка с 

разяснителната кампания и аудио клипове. Докладвам го за сведение. 

Докладвам писмо с проектен № 10247. Предлагам да изпратим 

това писмо до изпълнителния директор на "Информационно 

обслужване" АД във връзка с планираното и обсъдено в работно 

заседание провеждане онлайн обучение на представителите на 

държавата в секционните избирателни комисии. Писмото е качено с 

проектния номер, който цитирах, във вътрешна мрежа. Моля да го 

видите и евентуално, ако сте съгласни, да го изпратим. 

И още едно писмо във връзка с обучението на секционни 

избирателни комисии извън страната. С проектен № 10248 е писмо до 

Министерството на външните работи с молба да изпратят списък на 
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участниците, включващ три имена, ЕГН и телефон за връзка до 

17,00 ч. на 29.05.2024 г. Предлагам да гласуваме анблок тези две 

писма, ако нямате нищо против. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения?  

Подлагам на гласуване двете писма – до Министерството на 

външните работи, Работна група „Избори“ и до "Информационно 

обслужване" АД. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, предлагам да качим едно 

съобщение на интернет-страницата на Централната избирателна 

комисия. То също е качено във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали. Да уведомим потребителите за това, че списъците за 

гласуване извън страната и адресите на избирателните секции извън 

страната са публикувани на сайта на Министерството на външните 

работи и е приложен линк към този сайт. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения по текста, като предлагам съобщението освен на нашата 

интернет-страница тази информация да се публикува и в секция 

„Гласуване извън страната“, а също и на нашата интернет-страница, 

за да може да е достъпна от различни места за избирателите, които 

желаят да се запознаят с информацията. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, докладвам за сведение, че са 

постъпили предложения със съответната информация за присъствие 
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на демонстрацията, която „Информационно обслужване“ АД ще 

представи на 28.05.2024 г. от 10,30 ч., както следва: с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-09-735/27.05.2024 г. представляващият партия Български 

съюз за директна демокрация. Освен това с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-

729/27.05.2024 г. от Нова телевизия, вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-

733/27.05.2024 г. от Нюз.БГ, вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-741/27.05.2024 г. 

от програма „Хоризонт“ на БНР, вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-

742/27.05.2024 г. от Информационна агенция „Фокус“ и вх. № ЦИК-

ЕП/НС-18-745/27.05.2024 г. за репортер и оператор от екип на БТВ – 

Новините и вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-746/27.05.2024 г. за репортер и 

оператор от Новини.БГ. 

Предлагам да бъдат пренасочени към съответния отдел за 

вписване в списъка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, тъй като 

току-що постъпиха преписки, допълвам предложението на колегата 

Георгиев с вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-754/27.05.2024 г. Направена е 

заявка за присъствие на демонстрацията на системата за компютърна 

обработка за представител на в. „Телеграф“. С вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-

752/27.05.2024 г. е постъпило писмо от екип на Нова телевизия с 

предложени две лица – репортери и оператор. 

Предлагам да бъдат допълнени към този списък и така да 

одобрим всички, които са заявили желание да присъстват на 

демонстрацията в утрешния ден. 

Имате ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали искам да ви предложа да гласуваме едно писмо, 

което е във връзка с преписка, която я докладвах преди няколко дни 

за запознаване и се отнася до казуса с член на Общинска избирателна 
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комисия – Ябланица. 

По този казус вече няколко пъти имаме кореспонденция с 

Националния осигурителен институт. Но тъй като е пристигнало при 

нас искане за предоставяне на документи по чл. 108, ал. 2 от Кодекса 

за социално осигуряване, ви предлагам проект на отговор до 

Териториалното поделение на НОИ – София-град, до главен 

инспектор Мариана Ананиева, която движи преписката. 

Моля да погледнете писмото и да се запознаете със 

съдържанието му. В казуса става въпрос за възможност за ползване 

на отпуск за отглеждане на дете до двегодишна възраст. 

Това, което съм направила всъщност, е да опиша хронологията 

и начина, по който се изплащат възнагражденията на общинските 

избирателни комисии и съм обърнала особено внимание на това, че 

тези възнаграждения са определени с Постановление № 128 от месец 

август 2023 г. в план-сметката за разходите и трансферите по 

подготовката и произвеждането на изборите за общински съветници 

и кметове през 2023 г. Там има специален раздел. В чл. 4 от същото е 

описано, че тези средства се предоставят по бюджетите на общините 

като трансфери за други целеви разходи и в ал. 2 съответно има 

разходи за ОИК. 

Единственото, което можем да представим като документ към 

настоящия момент, вижте финала на писмото, е нашето решение, с 

което ЦИК е назначила Общинската избирателна комисия и 

съответно заместник-председателя                 К.               К. При нас 

няма данни за изплатените до момента от общината възнаграждения, 

тъй като същото е налично единствено в община Ябланица. През 

техния бюджет са извършени тези плащания. При нас такава 

информация няма. 

В този смисъл е и предложението ми за отговор до главния 

инспектор на ТД на НОИ и приложението да бъде копие от нашето 

решение, с което е назначена ОИК – Ябланица. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по това писмо? 
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Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева);  против –   няма. 

Заповядайте,  господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с 

докладваното преди малко писмо от администрацията на 

Министерския съвет относно предоставените IT-специалисти на 

Централната избирателна комисия, предлагам да напишем едно 

писмо до МВР и ДАНС с молба да извършат проверка на лицата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте в точка първа. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-717-2/27.05.2024 г. от Министерство на 

електронното управление в допълнение към Протокол № 1176 от 

25.05.2024 г. относно присъстващите лица на довереното изграждане, 

както и писмо от министър Мундров, с което ни се изпраща запис на 

процеса по довереното изграждане на изходния код. Представен е 

запечатан плик, в който е посочен изходящият номер на писмото от 

министерството и предполагам, че съдържа технически носител на 

видео записа. 

Предлагам този запис да бъде свален и публикуван в работната 

папка на Централната избирателна комисия и техническият носител 

да се съхранява в касата на Централната избирателна комисия.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  
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Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Поради това че утре ще се проведе демонстрацията на 

компютърната обработка на данните от гласуването насрочвам 

следващото заседание за утре, 28 май 2024 г., от 14,00 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 17,55 ч) 

 

 

 

 

 

     ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

        Камелия Нейкова 

 

        СЕКРЕТАР:  

        Севинч Солакова  

 

 

 

 

 

 

Стенографи:  

   Валентина Мечинова 

 

   Божидарка Бойчева 


